
 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 27/02/2024 
 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου του Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
 
ΘΕΜΑ: «Τα ελικόπτερα Chinook CH-47D σε οριακή πτητική κατάσταση» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Εν όψει της επικείμενης αντιπυρικής περιόδου τα ελικόπτερα Chinook CH-47D 
κινδυνεύουν να βρεθούν σε επίπεδο χαμηλών πτητικών διαθεσιμοτήτων. Αυτό 
προκύπτει από την έλλειψη ανταλλακτικών, δεδομένου ότι, εκτός από τις επιχειρησιακές 
και εκπαιδευτικές χρήσεις αυτών, επεμβαίνουν και σε ζητήματα σχετικά με την πολιτική 
προστασία (κατασβέσεις πυρκαγιών, συνδρομή σε πληγείσες πυρόπληκτες ή 
πλημμυρόπληκτες περιοχές κ.ά.). Συνεπώς, τίθεται εκ των ουκ άνευ αναγκαία η 
υλοποίηση της σύμβασης υποστήριξης, η οποία εν δυνάμει υπογράφηκε με τον 
Αμερικάνικο Στρατό τον Μάιο του 2023 και η οποία καθυστερεί ακόμη και τώρα να 
εκτελεστεί. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1. Προτίθεστε όπως μας ενημερώσετε τον χρόνο υλοποίησης της υπογεγραμμένης 
αναφερόμενης σύμβασης υποστήριξης; 
 
2. Σε ποιο στάδιο βρίσκεται τόσο η αγορά των νέων ελικοπτέρων Chinook CH-47F όσο 
και η αναβάθμιση των CH-47D; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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